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      Sida 1 (2) 
      §1-10 
Strängnäs Fotoklubb styrelsemöte 2014-04-03  i Klubblokalen, Strängnäs 

Närvarande: Jaana Asp, Peter Hudatzky, Anders Ribbegårdh, Toni Larsson, Mattias Johansson 
Anmält förhinder:  
Ej närvarande: 

§1. Mötets öppnande  
Jaana hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

§2. Godkännande av dagordning godkändes  

§3. Föregående protokoll från styrelsemötet 2014-02-13 godkändes 

§4. Medlemmar 

 Osäkert för dagen, styrelsen återkommer med rätt antal till nästa styrelsemöte.  Toni betalar in    till 
klubbkassan 6x50:- pengar han har lovat att kluben ska få när Kultur 13 gick av stapeln och    Toni 
fotograferade porträtt      

§5. Ekonomi  

Styrelsen vet inget för dagen då den ’gamla’ kassören ej kunde komma till mötet. Ekonomifrågan 
togs senast upp på årsmötet. Reabatt för nya mdlemar togs upp. Lämnas till nya medlemar under 
Kultur 14 

 

§6. Skrivelser/inkommen post 

 Arbetsgrupp: Toni plus en medlem ( genom facebookupprop) jobbar för att hitta en ny lokal 
enl. Årsmötesbeslut. 

  

§8. Rapporter   

 Årsmötet: 13 medlemmar kom till mötet 

 Öppet hus: Det kom 30 personer varav 8 personer valde att anmäla medlemskap. 2 ungdomar 
kan räknas in (familj) 

 Förbättring inför nästa öppet hus eller annan aktivitet i klublokalen: gatupratare vid rondellen, 
fler tidningar inbjuds, aktivitet i mörkrummet, ta bilder med en enkel kamer, framkalla bilden 
på plats i mörkrummet. 

§10. Kommande aktiviteter 

Inför sommarutställningen träffas Jaan, Axel,Thorbjörn, Peter och Jan Folkegård på Multeum 

för att jobba med förberedelser tillsammans med Ismo (20140410) 

§11. Fotoklubbens webb/facebook 
         Sören och Kjell jobbar vidare med detta. 
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§12 Övriga frågor  
a) Toni ställde frågan om Wifi kan nyttjas i klubblokalen. Han tar kontakt med 

Kommunens IT-enhet. 
b) Anders R. Kom med förslaget att klubben ska införskaffa en s.k. kallibreingspuck för 

att ställa i färbalans på skärmar. Styrelsen beslutar att köpa in denna puck vilken 
förvaras säkert i klubblokalen (kostnad ca. 1.000:-) 

c) Toni och Mattias undersöker vad Tshirt eller annat plagg skulle kosta med klubbens 
logga på. Roll ups? 

d) Möjlighet att kunna ta bilder på evenemang utan att betala inträde. Medlemskort? 
Telefonkontakt/mejlkontakt med arrangörer? Jaana kollar priset för att trycka upp 
medlemskort i Kommunens tryckeri 

e) CyberFoto rabatt – Toni. Även på ett ställe i Tuna Park (gamla Gallerix) – Toni. 
f)  

§13 Nästa möte 
       Den 8/5 kl. 18.00 – 20.00  
 
 
 

       
Jaana Asp   Peter Hudatzky 

Ordförande    Sekreterare 


